
 
Dagordning rådsmöte nr. 3 VT2021  

Tisdagen den 2 mars 2021 kl. 17:00–19:00.  
Digitalt möte via Zoom – en möteslänk kommer att skickades ut dagen för 

mötet. 
 
Kallade:  
Ellinor Hedgren Rylander   Närvarande 

Dosti Tuana   Närvarande 
Ellen Gustafsson Björverud Närvarande 
Johan Alexandersson  Närvarande 
Evelina Siska  Närvarande  (till kl. 18:40) 
Erik Hellsing   Närvarande 
Elin Englund   Närvarande 
Jacob Björnberg  Närvarande 
Helena Eriksson   Närvarande 
Emanuel Sonstrand  Närvarande  (till kl. 18:40) 
 
SUS Studentombud Carl Tjernell Närvarande 
 

1. Mötets öppnande  
Mötet öppnades kl. 17:02. 
 
 
2. Mötesformalia  

a. Upprättande av närvarolista.  
b. Val av mötesordförande.  

i.  Ellinor Hedgren Rylander valdes till mötesordförande. 
c. Val av sekreterare.  

i. Ellen Gustafsson Björverud valdes till sekreterare.  
d. Val av justerare.   

i. Dosti Tuana valdes till justerare. 
e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen.  

i. Planerande av möte med SUS angående bemötande på Athena och 
diskussion om jäv. 

ii. Hyrbridundervisning. 
iii. Uppföljning. 



f. Godkännande av föregående mötesprotokoll.  
i. Föregående mötesprotokoll godkändes.  

g. Godkännande av dagordning.  
i.  Dagordningen godkändes. 

 

3. Information från kåren  

- På torsdag kl. 15-17 är det ett informationsmöte om Resurser till Campus vilket är en 
möjlighet för studentråd och kårföreningar på SU att ansöka om projektpengar för att 
anordna events och projekt. Rekommendation att någon från linjerådet bör närvara.  

- Kåren arbetar för att ta fram ett utbildningskoncept för studentrepresentanter. Ett 
utbildningstillfälle kommer vara för skyddsombud där det kommer vara två träffar 
varav den första är den 13 april. Denna första träff med studentombud kommer fokusera 
på hur SUSs struktur ser ut vad det gäller arbetsmiljöfrågor, vilka forum som finns, vad 
syftet är och hur kan man driva frågor. Den andra träffen sker den 20 april och då är det 
Studenthälsan som leder med mer fokus på lagar, skyldigheter och rättigheter. Mer 
information kommer. 

- Under våren kommer en utbildning om högskolejuridik med fokus på 
studenträttigheter.  

- Det kommer även en utbildning om studentinflytandestrukturen. Utbildningspasset 
kommer ha fokus på beslutskedjan för studentrepresentation – de olika nivåerna och 
hur vi väljer studentrepresentanter till de olika nivåerna. Då utbildningspasset är rätt 
kort tidsmässigt föreslås det att köra utbildningen på ett av linjerådets regelbundna 
möten. 

- Kårval på SUS närmar sig (23 april - 7 maj) – Uppmaning från SUS att söka till 
fullmäktige eller starta sitt eget parti. Man kan nu lämna in motioner och påverka 
studietiden på det sättet. 

- Efter konflikt mellan doktorandrådet och institutionen går institutionen inte med på att 
doktorandrådet ska räknas som en fakultetsnivå. Ett sådant beslut innebär att 
doktorandrådet inte får lika stor kompensation som de hade kunnat få för att vara 
doktorandrepresentanter. 

- SUS och linjerådet bör boka in ett längre möte för att diskutera arbetsmiljöproblemen 
och hur vi ska gå tillväga. Mötet bokas preliminärt för v. 10. Man kan ta upp dessa 
problem i RALV.  

 

4. Information från ledamöter 
a. Fakultetsnämnden: Ellinor och Erik informerar.  

i. Inget att rapportera. Har möte nästa vecka.  
b. Utbildningsutskottet: Emanuel och Ellen informerar.  

i. Inget att rapportera. 
c. Lärarförslagsnämnden: Evelina informerar.  

i. Kommer intervjua för en ny lärare i kursen processrätt.  
d. Arbetsmarknadsrådet: Erik, Elin och Jacob informerar.  

i. Inget att rapportera. 
e. Institutionsstyrelsen: Dosti och Elin informerar.  

i. Elin och Evelina som suppleant närvarade.  
1. Normprövningsärende i förvaltningsrätten – student som fuskat på 

högskoleprovet kom in på utbildningen och hann registrera sig på 



examensarbetet innan överklagan gick igenom. Problematik då SU 
kräver antagning medan högskoleförordningen inte kräver 
antagning.  

2. Möjlighet till snabbrättning av tentor – styrelsen ville ta beslut att 
inte acceptera sådant alls. 

a. Evelina gav motstånd då en student behöver veta sin status 
för till exempel boende och CSN. Det tar inte mycket 
resurser att utfärda, kan räcka med ett brev till CSN. 

i. Det bör vara tillåtet med snabbrättning om det finns 
försvårande omständigheter för varför de inte fått 
sina betyg inom ordinarie tid. Bör inte vara ett 
problem om betyget är högre än B.  

b. Oklart vad diskussionen landade i men oavsett blev det 
föreslagna beslutet nedröstat.  

c. Diskussion i linjerådet. Dosti föreslog att man skulle kunna 
lämna ett förslag till styrelsen om att en lärare inte ska kunna 
vägra snabbrättning om försvårande omständigheter 
föreligger. 

3. Juristprogrammet ska vara en enhet, inte vara uppdelat i kurser utan 
vara mer sammanhängande.  

4. Några lärare har sagt upp sig. 
5. En kursutvärderingsmodell som ska bli standard på alla 

kursutvärderingar godkändes. 
f. Kassören informerar: Emanuel informerar.  

i. Har ansökt om bidrag och Carl påpekade att det har godkänts och skickats 
vidare så pengarna bör komma inom kort.  

ii. På torsdag är det informationsmöte om bidrag och Emanuel ska försöka 
delta på mötet.  

g. JURO: Johan informerar.  
i. Enkät – JURO och professionell hjälp börjat bygga upp med de frågor som 

finns i liknande enkäter.  (fört i de frågorna som är i liknande enkäter). Fler 
frågor kommer läggas till. 

1. På grund av pandemin kommer nog enkäten skickas ut under hösten. 
2. Johan kommer dela enkäten med linjerådet när den börjar bli färdig.  

a. Förslag att lägga till föräldrars studiebakgrund för att få en 
mer djupgående analys. 

ii. JF Göteborg verkar för helförändring av betygssystemet.  
iii. JURO har en skrivelse som ska fram på dekanmötet. En arbetsgrupp ska 

tillsättas för detta. Det gäller inte bara systemet utan även hur betygssättning 
sker, då JURO inte anser det rättssäkert med olika betyg på olika svar. JURO 
vill förändra betygsskalan så det inte bidrar till psykisk ohälsa och även 
bedömningen för hur man får sina betyg. För tillfället är JUROs prioritering 
att ha en genomlysning då de är i ett tidigt skede i processen. 

1. Diskussion i linjerådet.  
iv. JF Lund driver för att införa en veckas vinterlov!  

1. Diskussion i linjerådet om hur det inte funkade på KTH i CSN-
frågan. Helena påpekar att det skulle kunna gå att lösa, tex en genom 
självutvärdering som egentligen är blaj. Johan påpekar att det hade 
varit bra för omtentor.  

h. Stiftelse Juridisk Facklitteratur: Helena informerar.  



i. Helena och Elin har en idé att föreslå för SJF – Om man tar 30 hp på en 
termin vid ordinarie tentor ska man få 6 000 kr. 

1. Ellinor lyfte oro för att det kan leda till ökad stress bland studenter 
men Elin påpekar att man inte måste göra det i den vanliga 
studieordningen utan kan ta paus och ändå uppfylla kriterierna. Ett 
syfte är att undvika att studenter blankar för att försöka få högre 
betyg. Det är ovanligt att en majoritet av studenter klarar ordinarie 
tentor på en termin. 

2. Om det här leder till resultat får man i framtiden utvärdera och 
utifrån statistiken se om man ska gör kriterierna mer restriktiva eller 
om man ska utvidga.  

3. Diskussion i linjerådet om att man i förlängningen kanske även kan 
fokusera på de som är utsatta. 

i. Jämlikhetsombud: Elin informerar.  
i. Jämställdhetsplanen har klubbats igenom på fakultetsmötet och den var i 

enlighet med diskrimineringslagen.  
1. Diskussion om dyslexi på juristprogrammet. Elin ska utreda vidare.  

j. Studerandeskyddsombud: Jacob informerar.  
i. Athena – Roger Östermalm vill ha en mer enhetlig användning mellan 

kurserna då det skiljer sig mycket från kurs till kurs. Han vill ha ett 
gemensamt arbetssätt mellan lärarna både för studenternas och för lärarnas 
skull.  

1. Ellinor ska ha möte med SUS och Jakob ska ta med sig det till nästa 
möte som studerandeskyddsombud.  

2. Evelina lyfter att det är problematiskt på vissa kurser hur man lämnar 
in och hur man hittar info. Ellen påpekar att upplägget inte har en 
bra pedagogik. Erik lyfter att lärare behöver lära sig Zoom så att inte 
obehöriga kan störa lektioner. 

k. Centrala studeranderådet: Ellinor och Helena informerar. 
i. Angående tidigare diskussion om jäv och kollektivt anklagande på IP-rätten.  

1. SUS-jurist har påpekat att jäv hänger ihop med ärendehandläggning, 
alltså har vi mandat att ta hand om sådana ärenden. Ska diskuteras 
mer med SUS. Annan representant hade liknande erfarenheter. Det 
är en arbetsmiljöfråga som kan tas upp i RALV. Det kommer 
diskuteras på mötet med kåren.  

  

5. Besluts- och diskussionspunkter  
a. Val av studentrepresentant till utbildningsutskottets grupp för utformandet av 

framtida kursgranskningar. 
1. Clara Hallén har bett Ellinor ta upp detta. Emanuel väljs som 

studentrepresentant. Gruppen kommer verka på bestämd tid.  
b. PM och tentamina i grundkursen statsrätt HT20 

i. Bordlades. Till nästa möte skriver Ellinor en kort introduktion så att beslut 
kan fattas. 

c. Humanvetenskapliga områdets mål och åtgärder – Helena Eriksson 
i. Gäller alla fakulteter som ska implementera i institutionerna.  Vad studenter 

anser är viktigt att institutionen ska arbeta med. En viktig fråga som kräver 
tyngd för att gå igenom. Helena ska skicka ut en Doodle-länk för att kunna 
föra diskussion om vad studenterna vill ha.  



d. Administrativ samordning via Athena – Helena Eriksson 
i. Förvaltningsrätten - schemat i Athena säger inte Zoom eller inte. 

Kursledningen vill inte ändra så att man förstår planen så frågan borde tas 
upp i institutionsstyrelsen. Det bör bli ett samordnande så det blir samma 
upplägg i de olika kurserna.  

1. Jacob ska försöka trycka på detta i sitt forum.  
2. Carl anser att det naturliga bör vara institutionsstyrelse men kan vara 

bra att börja i utbildningsutskottet som är beredande organ till 
fakultetsnämnden.  

e. Planerande av möten med SUS angående bemötande på Athena och diskussion 
om jäv. 

i. Bordlagt. 
f. Hybridundervisning. 

i. Bordlagt. 
g. Uppföljning. 

i. Bordlagt. 
 

6. Övriga ärenden  
 
7. Datum för nästa möte 

Preliminärt datum och tid för nästa möte: tisdagen den 6 april 2021 kl. 17:00-19:00.  
 

8. Mötet avslutas  
Mötet avslutades kl. 19:04. 
 
 

 

 

 

 

 

Som ovan,      Protokoll uppvisat/  

Ellen Gustafsson Björverud, sekreterare    Dosti Tuana, justerare  


